
Schriftelijke vragen van het CDA Steenwijkerland aan het  college  
conform artikel 39 van het Reglement van Orde 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,                                          17 december 2018 
                     
Onderwerp: Grootschalige zonneparken Steenwijkerland 
  
Geacht college,  

De CDA-fractie Steenwijkerland is voorstander van duurzame coöperaties op het gebied van 
zonne-energie. Positieve voorbeelden hiervan zijn de coöperatie Dwarsgracht en 
Willemsoord, welke laatste onlangs een startsubsidie van 10.000 euro van het college heeft 
gekregen. Wij maken ons echter zorgen over de wildgroei aan grootschalige zonneparken 
die ook in onze gemeente dreigt te ontstaan. Voorbeeld hiervan is het 30 hectare grote 
zonnepark bij Willemsoord. Als CDA-fractie vinden wij dat we om versnippering te 
voorkomen zuinig dienen om te gaan met de groene ruimte in onze prachtige gemeente. De 
fractie is van mening dat er in Steenwijkerland  nog meer dan voldoende ruimte is voor 
zonnepanelen op (bedrijfs)gebouwen. Ook de combi asbest eraf en zonnepanelen erop 
vinden wij een goede oplossing.  

Naar aanleiding van het initiatief in Willemsoord heeft de CDA-fractie de volgende vragen:  

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de realisering tot het grootschalige 
zonnepark (30 ha)  bij Willemsoord? 

2. Wordt bij de toetsing van initiatieven een zogenaamde ‘zonneladder’, een 
beleidsinstrument dat aangeeft op welke plekken zonne-energie gerealiseerd kan 
worden, toegepast?  

3. Wil het college toezeggen dat initiatieven voor zonnevelden in de open ruimte eerst 
voor een principetoestemming aan de gemeenteraad worden voorgelegd zolang nog 
geen beleid op dit vlak is vastgesteld?  

4. Voor de CDA-fractie is participatie van de omgeving  een harde eis bij initiatieven op 
het gebied van zonne-energie in verband met lokaal draagvlak. In hoeverre is er 
sprake van participatie van omwonenden bij het zonnepark Willemsoord?  

5. Gezien het resultaat van het onderzoek van de Business Club Steenwijkerland (flyer 
ingek. stuk raadsvergadering 9 okt.2018 nr 4.0) zijn er andere alternatieven verder 
onderzocht, zoals opschaling van Biomassa (IJsbeer Energie) en Agro Giethoorn?    

6. Wat zijn de criteria om als energiecoöperatie in aanmerking te komen voor een 
startsubsidie van 10.000 euro? 

Namens de fractie van het CDA Steenwijkerland, 



Jan Vredenburg 


